
 

                                                                                                     Krobia, dnia 7 lipca 2009 r. 

 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXVII/2009 
  
                  z   XXXVII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  29 czerwca 2009 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   19.15 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14, nieobecny radny Z. Nowacki. 

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

3. Andrzejewski Jakub        - Sekretarz Gminy Krobia.  

                    4.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.   

                    5.   Świerzewski Maciej        - radca prawny.                 

                    6.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji.   

      4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia i Powiatu 

Gostyńskiego.  

9. Lokalna diagnoza problemów uzależnień i innych zagrożeń społecznych.  

    10.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :   

 a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów, 

 b) wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli do zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”, 

 c) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia w roku 2010 

środków stanowiących fundusz sołecki,  

 d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

 e) wynagrodzenia Burmistrza Krobi,  

 f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok, 

 g) opłaty za usługi świadczone przez przedszkola publiczne, których organem 

prowadzącym jest Gmina Krobia, 

 h) objęcia udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o. o. z siedzibą w 

Lesznie. 

     11.   Wolne głosy i wnioski. 

 12.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

13.   Zakończenie.  
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Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, dyrektorów 

i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń oraz 

pozostałych zaproszonych gości.       

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 12 radnych, nieobecni :                 

R. Danek, J. Gałęzewski, Z. Nowacki, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania 

obrad i uchwał.   
      

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      I. Jóźwiak : w imieniu Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych wnoszę o uzupełnienie porządku 

obrad sesji o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty za usługi świadczone przez 

przedszkola publiczne, których organem prowadzącym jest Gmina Krobia.  

      Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie objęcia udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o. o.             

z siedzibą w Lesznie.  

      Wniosek przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiaka przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 12 radnych, jako pkt 10g. 

      Wniosek przewodniczącego Rady przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych, jako pkt 10h. 

      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych. 

      Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.  
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu XXXV sesji.         
Protokół  przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych.  
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz :  wpłynęła odpowiedź Zarządu Powiatu dot. możliwości uruchomienia dyżuru apteki 

w Krobi  w niedzielę i święta. 

      Powiatowy Zarząd Dróg w Gostyniu udzieli również odpowiedzi na interpelacje związane                

z remontami dróg powiatowych na terenie Gminy Krobia, iż wnioskowane odcinki od trzech lat 

są zapisywane w projekcie budżetu, a po dokonywanych korektach są niestety wykreślane. 

      Odnośnie pytania dot. opłaty targowej, to przekazano informacje o opłacie w mediach,  temat 

przedstawiono na spotkaniu z pracownikami urzędu oraz sołtysami,  przygotowano dla 

sołtysów wykaz, które  prowadzą handel obwoźny. 

      J. Bujakiewicz : chciałem nawiązać do udzielonej odpowiedzi dot. remontu dróg powiatowych. 

Analizując odpowiedzi stwierdzam, że wnioskowane odcinki są zapisywane w projekcie budżetu 

Powiatu  od trzech lat, a następnie wykreślane. Zwracam się do radnych powiatowych                     

o lobbowanie w sprawie remontów tych dróg, aby starali się aby po raz kolejny nie były 

wykreślane. Myślę, że forum sesyjne jest po to aby takie sprawy poruszać.  
       
      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      P. Marcinkowski : przy skrzyżowaniu drogi 434 z drogą do Kuczynki znajduje się wyrwa             

w jezdni, która wymaga pilnej naprawy. Proszę o zgłoszenie naprawy tego miejsca ponieważ 

odłamki asfaltu zagrażają bezpieczeństwu na łuku tej drogi. 

      M. Szpurka : droga Rogowo – Florynki jest bardzo uszkodzona i wymaga pilnego remontu. 

Również odcinek drogi w Rogowie przy figurze w kierunku do DPS jest w złym stanie. 

Odcinek drogi Rogowo – Ciołkowo również wymaga wyrównania. 
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      Dzikie wysypisko w Rogowie zostało uporządkowane, lecz ponownie na tym miejscu zostały 

nawiezione śmieci. Może poprzez zamontowanie barierki uniemożliwione zostanie wyrzucanie 

odpadów w tym miejscu.       

      I. Jóźwiak :  proszę o skierowanie zapytania do Sanepidu w Gostyniu, która jako jedyna 

prowadziła będzie program dot. promowania zdrowego stylu życia, jak będzie on realizowany 

na terenie Powiatu i naszej Gminy.   
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

2.06. - udział w spotkaniu z  senatorem Ireneuszem Niewiarowskim nt. funkcjonowania 

Funduszu Sołeckiego, 

- udział w otwarciu wystawy fotograficznej „Oblicza Jana Pawła II” – zdjęcia Arturo Mari. 

4.06. - udział o ognisku organizowanym przez Polski Związek Emerytów, Rencistów                      

i Inwalidów w Krobi.  

8.06. - udział w spotkaniu odnośnie Funduszu Sołeckiego organizowanym przez Burmistrza. 

10.06. udział w spotkaniu zorganizowanym z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego siedmiu par  

z terenu Gminy. 

15.06. - udział w XXX sesji Rady Powiatu. 

18.06. - udział w pożegnaniu absolwentów Gimnazjum ZSPiG w Krobi. 

19.06. - udział w uroczystości zakończenia roku szkolnego 2008/2009 w ZSPiG w Krobi. 

20.06. – udział w wakacyjnym Pikniku Rodzinnym organizowanym przez SP Filialną                      

w Chwałkowie. 

21.06. – udział w miejsko – gminnych zawodach sportowo pożarniczych w Chwałkowie.  

22.06. – posiedzenie wspólne Komisji Rady Miejskiej w Krobi. 

25.06. – udział w posiedzeniu Komisji Budżetu.  

26.06. – udział w spotkaniu podsumowującym sezon piłkarski 2008/2009 Klubu Ardi Krobianka 

Krobia. 

29.09. – udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rolnictwa                    

i Spraw Społecznych.  
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad. 8 Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia                          

i Powiatu Gostyńskiego.  

Kierownik Posterunku Policji w Krobi Wojciech Przybylak oraz z-ca Komendanta Powiatowego 

Policji Michał Domagalski przedstawili informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie Powiatu Gostyńskiego za 2008 rok, stanowiącą załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Na salę obrad przybył radny R. Danek. 

I. Jóźwiak : dwa lata temu poruszałem już ten temat. Na terenie placu gminnego targowiska 

gdzie jest zakaz parkowania pojazdów do 1,5 t, widoczne są zaparkowane samochody tiry.  Ile 

tygodniowo, miesięcznie nakładanych jest mandatów za takie nieprawidłowe parkowanie? Może 

by lepiej zdjąć ten znak, ponieważ tak nie jest on przestrzegany.  

W okresie kiedy jest duża śliskość jezdni oraz  śnieg to policjantów na drogach nie było widać. 

Na skrzyżowaniu przy stacji benzynowej w Krajewicach w takich warunkach trudno wykonać 

bezpiecznie jakikolwiek manewr. Byłoby konieczne aby w takich warunkach dyżurowały na 

drogach patrole policji dla poprawy bezpieczeństwa. 

Wjazd w ulicę Biskupiańską jest niebezpieczny, który jest wąski, było tam wiele wypadków. 

Może umieszczenie przy wjeździe od ul. Powst. Wlkp. w tą ulicę oznakowania na odcinku 10 m 

zakazu zatrzymywania, umożliwiłoby  wykonanie łatwiejszego manewru wjazdu.  
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Zimą bardzo często są śliskie chodniki. Czy prowadzone są rozmowy z mieszkańcami w celu 

polepszenia przechodniom bezpieczniejszego przemieszczania się po ulicach? 

Czy osoby uzależnione, które są np. aresztowane  mają możliwość korzystania z leczenia.   

Z-ca Komendanta Powiatowego Policji Michał Domagalski :  

osoby uzależnione nie są leczone ze względu na duże koszty, natomiast prowadzone są szkolenia 

profilaktyczne o szkodliwości danych używek.  

Odnośnie skrętu w ul. Biskupiańską, to zależy od umiejętności kierowców, może lepszym byłby 

zakaz skrętu w lewo. Należy rozważyć takie rozwiązanie aby było ono bezpieczne. 

I. Jóźwiak : nie bardzo satysfakcjonują mnie te odpowiedzi. Gdyby patrole policji były bardziej 

widoczne na ulicach, to byłoby bezpieczniej dla mieszkańców. 

M. Domagalski : musimy pracować wg określonego harmonogramu. Odnośnie natomiast 

wyjazdów patroli policji w dni o bardzo  śliskiej nawierzchni, to byłoby to jeszcze bardziej 

niebezpieczne dla kierujących pojazdami. 

W. Przybylak : na parkingu przy targowisku stacjonuje pojazd osoby mieszkającej przy tej ulicy. 

Nie zgłoszono żadnych zgłoszeń w zakresie nieprawidłowego postoju na części asfaltowej,                      

a niekiedy wykonuje on naprawy tego pojazdu. Wyznaczony plac na terenie miasta rozwiązałby 

sprawę problemu parkowania samochodów wielotonażowych.  

L. Bem : kierowałem już interpelacje dot. parkowania tirów na ulicy w kierunku Rogowa oraz            

ul. Odrodzenia, na osiedlu, które uniemożliwiają prawidłowy ruch pojazdów.  Uważam, że 

konieczne jest wytyczenie miejsca dla tych pojazdów. Na ulicach Wały i Zajazdowej wg 

oznakowania istnieje tylko dojazd do posesji. Czy nie lepiej wprowadzić ruch jednokierunkowy, 

skoro tak tymi ulicami wszyscy  jeżdżą.  

M. Domagalski : jest grupa tirów, które mogą jeździć w dni wolne. Poprzez wyznaczenie terenu 

można wszystkie takie pojazdy parkować w jednym miejscu. 

M. Szpurka : co robić w przypadku zagłuszania spokoju przez osoby sygnalizujące                             

o prowadzeniu handlu obwoźnego? Uważam, że lustro zamontowane przy drodze 434 naprzeciw 

wyjazdu z ul. Św. Ducha nie jest prawidłowe ponieważ oddala nadjeżdżające pojazdy. Proszę o 

sprawdzenie czy jest ono prawidłowe. 

M. Domagalski :  osoby sprzedające nie mogą używać sygnałów zamontowanych w pojazdach 

między godz. 22 a 8.  

Przewodniczący Rady : sytuacja Policji jest trudna i w miarę posiadanych środków rada będzie 

wspomagać jej działania.  
 

Komendant Powiatowy Państwowej Staży Pożarnej w Gostyniu Krzysztof Łoniewski 

przedstawił informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu Gostyńskiego           

z uwzględnieniem gminy Krobia za rok 2008, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu. 

Na salę obrad przybył radny J. Gałęzewski. 
 

Ad. 9 Lokalna diagnoza problemów uzależnień i innych zagrożeń społecznych.  

Diagnozę przedstawiła pełnomocnik Burmistrza ds. uzależnień Barbara Nadstawek, stanowiącą 

załącznik nr e do protokołu. 

Przewodniczący Rady : czy mamy możliwość zmniejszenia liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych? 

B. Nadstawek : liczbę punktów ustala Rada Miejska, lecz jest projekt ustawy ograniczającej 

liczbę punktów. Aby ograniczyć, uniemożliwić sprzedaż napojów alkoholowych osobom 

nieletnim to trzeba złapać na gorącym uczynku taki czyn. Nie można wprowadzić zakazu 

sprzedaży jeśli ktoś tylko powie, że w danym punkcie sprzedawano alkohol nieletnim.  

E. Dopierała : skontrolowano 13 punktów sprzedaży alkoholu na terenie Gminy. Czy nie lepiej 

skontrolować każdy punkt chociaż raz w roku. Zapisano, że zauważono niekorzystne zmiany               

w konsumpcji alkoholu. Czy jest program, który umożliwi dotarcie do osób spożywających 

alkohol ryzykownie i szkodliwie?  
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B. Nadstawek : program dla dorosłych trudno wprowadzić. Prowadzone są natomiast działania 

profilaktyczne dla dzieci i młodzieży w szkołach.  

I. Jóźwiak :  w opracowaniu nie zauważono uzależnienia od nikotyny, które jest równie 

niebezpieczne. 

B. Nadstawek : faktycznie jest to bardzo znaczne uzależnienie, lecz nie ujęto tego problemu 

ponieważ byłby to materiał jeszcze obszerniejszy.  

Burmistrz : chciałbym pochwalić panią pełnomocnik za pracę na tym stanowisku oraz za 

przygotowanie diagnozy. Materiał ten umożliwi realizować zaplanowane zadania w zakresie 

przeciwdziałania uzależnieniom. Poprzez działanie punktu profilaktyki uzależnień umożliwiona 

będzie jeszcze bardziej dostępność osób i ich rodzin dotkniętych tymi problemami.  

             

Ad. 10  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon przedstawił pozytywną opinię                 

o projekcie uchwały. Wykaz uczniów przygotowano na podstawie wniosków dyrektorów szkół                    

o przyznanie stypendiów uczniom.  

Uchwałę Nr XXXVII/301/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 

radnych.  
 

b) wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli do zgromadzenia Związku Międzygminnego 

„Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady. Do zgromadzenia 

wyznaczono osoby : Jerzy Bujakiewicz – przedstawiciel Rady Miejskiej w Krobi, Genowefa 

Skrobała – przedstawiciel społeczności Niepartu, Katarzyna Dorsz – przedstawiciel społeczności 

Gogolewa i Małgorzata Balcerek – przedstawiciel Rady Pedagogicznej  szkoły w Nieparcie. 

Salę obrad opuścił radny K. Perdon. 

Uchwałę Nr XXXVII/302/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli do zgromadzenia Związku Międzygminnego 

„Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo-Niepart”; przyjęto jednomyślnie, głosowało                

13 radnych.  
 

c) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia w roku 2010 środków 

stanowiących fundusz sołecki.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Na salę obrad przybył radny K. Perdon.  

Uchwałę Nr XXXVII/303/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia w roku 2010 środków 

stanowiących fundusz sołecki; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

Salę obrad opuścił radny J. Bujakiewicz. 
 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Burmistrz wniósł autopoprawkę do projektu uchwały dot. zapisania w § 1 działki  Nr 380    

o pow. 0,1120 ha zapisanej w KW 38006, która znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie 

działek ujętych w uchwale.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.   

Uchwałę Nr XXXVII/304/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; przyjęto jednomyślnie; głosowało 13 radnych.    
 

e) wynagrodzenia Burmistrza Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  
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M. Szpurka : burmistrz realizuje założenia i uchwały jakie zostały przyjęte i uważam, że 

należy mu się ta podwyżka.  

Uchwałę Nr XXXVII/305/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

wynagrodzenia Burmistrza Krobi; przyjęto jednomyślnie; głosowało 13 radnych.    

 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. Przedstawił także autopoprawkę 

do projektu uchwały stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 25 czerwca                         

i przedstawione zmiany budżetu oraz autopoprawkę opiniuje jednogłośnie pozytywnie.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.   

Uchwałę Nr XXXVII/306/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie; 

głosowało 13 radnych.    
 

g) opłaty za usługi świadczone przez przedszkola publiczne, których organem 

prowadzącym jest Gmina Krobia.   

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych                  

I. Jóźwiak.  

Przewodniczący Rady : projekt uchwały jest wypracowany wspólnie przez radnych. 

Burmistrz : wg procedur powinno być uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przerwa.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych i. Jóźwiak przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały oraz pozytywną opinię komisji o projekcie uchwały. 

Uchwałę Nr XXXVII/307/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

opłaty za usługi świadczone przez przedszkola publiczne, których organem prowadzącym jest 

Gmina Krobia ; przyjęto jednomyślnie; głosowało 13 radnych.    

 

h) objęcia udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o. o. z siedzibą w Lesznie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXXVII/308/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie 

objęcia udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o. o. z siedzibą w Lesznie; przyjęto 

jednomyślnie; głosowało 13 radnych.    
 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.    
K. Perdon : w ostatnim czasie na osiedlu domów jednorodzinnych w Pudliszkach miały 

miejsce 2 wypadki. Proszę o rozważenie możliwości zamontowania ograniczników prędkości 

tzw. chopek. Pojazdy na tym osiedlu poruszają się z dużą prędkością, a przez takie 

ograniczniki poprawi się bezpieczeństwo mieszkańców Pudliszek.   

Ł. Kubiak : czy w związku z modernizacją drogi 434  przewidziane jest zaproszenie 

przedstawiciela WZDW na  obrady sesji? 

L. Bem : wnioskuję aby przyjrzeć się działalności p. Jurkowskiego, którego firma znajduje się 

przy dworcu autobusowym. Poprzez realizowaną budowę obwodnicy  utrudniony jest dojazd 

samochodów ciężarowych do stacji obsługi pojazdów prowadzonej przez tego przedsiębiorcę. 

Sołtys wsi Gogolewo : zgłaszam, aby na drodze gminnej przy posesji nr 37 w Gogolewie 

dokonać naprawy wyrwy w jezdni.  
  
Ad. 12  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz :  

wszystkie sprawy dotyczące dróg zostaną przesłane do zarządcy drogi. Biorąc pod uwagę, że 

interpelacje dotyczą dróg powiatowych, to należy zaznaczyć że bardzo ważne jest 

funkcjonowanie samorządów powiatowego dla naszej Gminy, planowania  i realizacji 

zaplanowanych zadań. Ważne aby te tematy podejmowano również na sesjach powiatowych. 
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Sprawa dzikiego wysypiska w Rogowie, to sprawdzimy jak wygląda sprawa jego ogrodzenia          

i możliwości finansowe zamontowania bariery. Ważne jest aby mieszkańcy byli świadomi,          

że sami zaśmiecają tereny gminne. 

Skierowane zostanie zapytanie do Sanepidu odnośnie programu, o którym mówił p. Jóźwiak. 

Odnośnie ograniczenie prędkości w Pudliszkach przyjrzymy się temu tematowi. Takie zadania 

współfinansowane są z funduszu prewencyjnego.  

Zaproszony zostanie przedstawiciel WZDW na sesję, bądź wspólne posiedzenie komisji. 

Sprawa dot. p. Jurkowskiego nie jest mi znana, temat przedstawi Naczelnik WIiGP.   

A. Olejnik : zarządca drogi oraz my uczestniczymy we wszystkich sprawach dot. realizacji 

budowy obwodnicy. Także w tym przypadku  nie tylko z inicjatywy p. Jurkowskiego, ale także 

p. Hałasa został umożliwiony dojazd do ul. Ogrodowej. Wszelkie sprawy dot. lokalizacji 

wjazdów muszą być uzgodnione z WZDW, ponieważ na etapie projektowania nie było tej 

inwestycji. Możemy jako Gmina pewne rozwiązania sugerować, ale decyzje podejmuje 

WZDW. 

K. Perdon : jeśli p. Burmistrz się tym zajmie to będzie to z korzyścią dla ogółu mieszkańców. 

Budowa obwodnicy przesuwała się w czasie i nikt nie przypuszczał, że już nastąpi jej 

realizacja.   

A. Olejnik : nie jest to jedyna sprawa, ponieważ realizacja budowy obwodnicy obejmuje szereg 

zadań. Staramy się pomagać rozwiązywać wszystkie problemy. 

L. Bem : budowa firmy p. Jurkowskiego była po projekcie obwodnicy, należy udostępnić 

swobodny dojazd takim przedsiębiorcom.   

Burmistrz : jest wiele problemów w związku z tą budową, podejmowanych jest bardzo dużo 

działań i interwencji. Wiele problemów w zakresie gospodarki przestrzennej zostało przez p. 

Olejnika rozwiązanych. Również ten temat dot. usytuowania prawidłowych wjazdów 

postaramy się załatwić. Natomiast inny kształt projektu budowy obwodnicy rozwiązałby 

inaczej cały jej przebieg.  

M. Szpruka : na etapie projektowania nie uwzględniono propozycji innego kształtu budowy 

obwodnicy, która nie przebiegałaby przez miasto.  

L. Bem : jak rozwiązano sprawę, którą zgłaszałem, dotyczącą sprawcy uszkodzonych 

chodników na ul. Odrodzenia? 

Burmistrz : sprawdzony zostanie stan nawierzchni drogi przy posesji nr 37 w Gogolewie. 

Odnośnie uszkodzeń ul. Odrodzenia jesteśmy na etapie ustalenia sprawcy, który będzie 

ponosić koszty naprawy chodników. 

Sołtys wsi Gogolewo : zgłaszam brak kratek odpływu wody opadowej przy drodze powiatowej 

Gogolewo – Niepart. 

Burmistrz : wykonano chodnik przy drodze powiatowej. Aby ta praca nie została zmarnowana, 

to powinno być założone prawidłowe odwodnienie  drogi.  

 

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XXXVII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                   

       Aurelia Sikorska              

 

 
 

 


